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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a 3501 . jelű út sorsa?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Hajdúnánáson és Hajdúdorogon élő emberek szomorúan értesültek arról, hogy a 3501 .
jelű, Polgárt Hajdúnánással összekötő út felújítása és burkolaterősítése a korábban tett
ígéretek ellenére sem indul el az idei esztendőben . Legalábbis ez derül ki a sajtóban
megjelent írásokból. Szomorú, hogy a kormány számára nem fontos Hajdú-Bihar északi
része, ott élő több tízezer állampolgár . A térségből az említett úton jutnak el a 35 . sz .
főútra és az autópályára. Mára balesetveszélyessé vált az útszakasz nagyobb része, lassan
nem lehetséges közlekedni rajta csupán kerékpárral és lovasszekérrel. Rendben van ez így?
Hajdúnánás és Hajdúdorog lakói szerint nem .

Miniszter úr!

•

	

A 3501 . jelű út felújítása később indul, vagy csak a kifizetéseket ütemezik át?
•

	

Amennyiben később indulnak a munkálatok, mikorra fejezik be azokat?



Ezekre várják a választ az Észak-Hajdúságban élő emberek .

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm .

Hajdúböszörmény, 2004. április 6 .

Üdvözlettel :

Kiss Attila
ors áW91 si képviselő
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